
Protokół Nr XXXVI/21 

 

z obrad XXXVI sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Siemiatycze 

w dniu 28 kwietnia 2022 roku 

 

Obrady XXXVI sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 16:05 zakończyły 

zaś o godzinie 16:30.  

 

W obradach XXXVI sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 11, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XXXVI sesji: 

1. Witold Berski 

2. Marek Bogucki 

3. Melania Grygoruk 

4. Tomasz Jakowiuk 

5. Antoni Kosieradzki 

6. Jerzy Korowicki 

7. Igor Mironkiewicz 

8. Katarzyna Nayda 

9. Paweł Onieszczuk 

10. Jerzy Roszczenko 

11. Łukasz Rybałtowski 

12. Igor Śnieżko 

13. Agnieszka Monika Zalewska 

 

 

Radni nieobecni na XXXVI sesji: 

1. Katarzyna Jarocka 

2. Marcin Usakiewicz 

 

 

W obradach XXXVI sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze 

2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 

3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 

4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

 

Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

Obrady XXXVI sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 23 lutego 2022 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska. Przewodnicząca na wstępie powitała 

wszystkich obecnych na XXXVI sesji Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  



 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję i sesja będzie prowadzona zgodnie z przesłanym porządkiem obrad: 

1) otwarcie obrad, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji Rady Miasta. 
4) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Siemiatycze na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2022 – 2035. 

6) wolne wnioski, 

7) zakończenie obrad. 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XXXV sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XXXV sesji Rady Miasta wyłożony jest 

na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 

przyjęty.  

 

Do punktu 4 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienia do uchwały. 

Pani Skarbnik powiedziała, ze do 30 kwietnia musi sporządzić nasze sprawozdanie finansowe 

z wykonania budżetu. Ostateczna kwota, która dotyczy wolnych środków już po sporządzeniu 

bilansów to 30 112 zł i w związku z tym trzeba zaktualizować załącznik  odnośnie 

przychodów roku bieżącego do sumy bilansowej. Ostateczna kwota przychodów w tej chwili 

wynosi 163 000 zł, a kwota rozchodów wynosi tak jak wcześniej planowano 1 mln zł (na 

wykup obligacji). Będzie też drobna poprawka w § 4 ust.1, w uchwale jest zapis, że § 5 

otrzymuje brzmienie, natomiast prawidłowy zapis powinien być, że § 5 ust. 1 otrzymuje 

brzmienie „ustala się łączną kwotę przychodów budżetu w wysokości 163 000 zł oraz łączną 

kwotę rozchodów budżetu w wysokości 1 mln zł zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszej 

uchwały”. Pani Skarbnik dodała, że ustala się nadwyżkę budżetową w kwocie 837 000 zł z 

przeznaczeniem na wykup wyemitowanych wcześniej obligacji. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2022 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 



1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/244/22 –Załącznik Nr 2 

 

Do punktu 5 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Siemiatycze wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 – 

2035. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienia do uchwały. 

 

Pani Skarbnik powiedziała, że uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej ma 

ścisły związek z budżetem i w związku z tym , ze została zmieniona konstrukcja budżetu, 

trzeba też wprowadzić zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej ale tylko w zakresie 

2022 r. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Siemiatycze wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022 – 2035, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali 

czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się” od głosu poprzez wybór odpowiedniego 

przycisku na tablecie. 



 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/245/22 –Załącznik Nr 4 

 

Do punktu 9 – wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Radny Korowicki zapytał o to jakie prace geodezyjne prowadzone są w lesie za „Pana 

ojcem”? 

- - Burmistrz powiedział, ze prace geodezyjne prowadzone są w całym mieście ponieważ 

następuje podział wspólnoty Dębitka i Miasto również bierze udział w tym podziale, otrzyma 

około 18 km dróg i teren leśny, który trzeba będzie przygotować pod drogę. Te nowe drogi 

ujęte sa w nowym planie zagospodarowania przestrzennego. Wspólnota liczyła około 500 

właścicieli i w związku z podziałem każdy mieszkaniec (właściciel) otrzyma wybraną przez 



siebie działkę. W połowie roku najprawdopodobniej wszystko zostanie sfinalizowane. Podział 

trwał ok. 4-5 lat. 

- Wiceprzewodniczący Rady poruszył temat sytuacji gazowej, powiedział, że wczoraj 

pojawiła się informacja, że przestał płynąć rosyjski gaz i czy w związku z tym nie ma 

zagrożenia że miasto zostanie bez gazu? Czy są przeprowadzane jakieś rozmowy, bo jest 

jeszcze możliwość powrotu do ogrzewania węglem. 

Burmistrz odpowiedział, ze 2 tygodnie temu poruszył już ten temat z człowiekiem, który 

pracuje w Gaz Systemie i już wtedy podła odpowiedź że bezpieczeństwo gazowe jest 

zagwarantowane, jeśli nie będzie gazu z Rosji to popłynie ze Szczecina. Burmistrz stwierdził, 

ze większy problem jest z węglem. Część firm handlujących z Rosja zostało objętych 

sankcjami , miedzy innymi ta firma od której Przedsiębiorstwo kupowało. Cena węgla 

również mocno poszła w górę. W ubiegłym roku był to koszt 600-700 zł za tonę węgla 

rosyjskiego, w tym roku 1700-1800 zł węgiel rosyjski i ponad 2000 zł węgiel polski. 

Burmistrz dodał, że jeśli chodzi o sytuację ogrzewania gazem w blokach to po trzech 

miesiącach oczekiwania czy Przedsiębiorstwo Komunalne zostanie objęte obniżką do 200 zł 

tydzień temu wpłynął drobny mail, że zostanie objęte.  Wczoraj wpłynęła 4-stronicowa 

informacja  z PGNiG, ze PK nie zostało objęte tą obniżką. Natomiast 15 minut temu wpłynęła 

informacja, że jednak PK zostało objęte obniżką.  Burmistrz dodał, ze jak wpłynie faktura, 

czy korekta faktur to ta informacja będzie pewna. Burmistrz powiedział, ze brana była pod 

uwagę sytuacja przekazania sieci ciepłowniczych dla spółdzielni, żeby spółdzielnia mogła 

ubiegać się o dofinansowanie. Ten problem na pewno trzeba rozwiązać do zimy. 

Burmistrz dodał, ze chciałby również powołać audyt energetyczny np. z Politechniki 

Krakowskiej żeby pomogli nam rozwiązać problem energetyczny. Burmistrz dodał, ze uważa 

że na każdym dachu bloku można zainstalować panele fotowoltaiczne, tak jak zostało to 

zrobione na budynkach użyteczności publicznej, co pozwoliło zaoszczędzić dużą ilość prądu. 

Do punktu 10 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 11 kwietnia 2022 r. 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 16:4. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

 

Monika Mazur       Agnieszka Zalewska 


